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ACTA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA 
BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 4 de maig de 2021 -  20.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta); Núria Ferré; Veronica Díaz; Agustí Móñíz ; Dídac 
Heredia; Quim Pagès; Antoni Comajuan; Jordi Gómez; Jordi Raig; Quim Colominas 
(secretaria). Assisteix també el ciutadà no membre del Consell, Josep Puigdefàbregas. 
 
La presidenta, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.00 hores, amb l’ordre del dia a 
tractar següent: 
 

1. Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2. Informació, anàlisi i propostes sobre els projectes programats. 
3. Proposta de butlletí del Consell. 
4. Ponència la Batllòria: eina de seguiment del Pla de Mandat 2019-2023. Vinculació 
amb el Consell de Poble. 
5. Precs i preguntes 

 
1.Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
La presidenta demana a les persones assistents si tenen quelcom a dir respecte l’esborrany de 
l’acta de la sessió de 6 d’abril de 2021, que s’ha tramés juntament amb la convocatòria. L’acta 
s’aprova sense observacions, per unanimitat. 
 
2.Informació i anàlisi dels projectes programats. 
 

 Remodelació del Parc del camí Ral: la presidenta explica que prèviament a la present 
sessió s’ha reunit el Grup de treball per a la remodelació del parc del camí Ral amb 
l’enginyeria externa que l’Ajuntament ha contractat per a la redacció del projecte (Roser 
Vives de Delàs). S’han presentat 3 propostes de format i el grup de treball ha optat per 
la que planteja l’skate park més proper a la cantonada Fuiroros/camí Ral, per tal 
d’apropar-lo més a la pista esportiva i allunyar-lo dels habiatatges. En aquest àmbit s’hi 
preveu fixar també un escenari. Es vetllarà per assolir una certa segregació entre 
aquest espai i la zona infantil, cercant elements tous que facin aquesta funció, 
complementant la línia que ja impliquen els plàtans i camí que marquen. Les àrees de 
jocs infantils ocuparan la part central. L’àrea de picnic es planteja a la vora del carrer de 
Breda. Es descarta dins el parc l’àrea d’autocaravanes i es coincideix que, avui per 
avui, es pot preveure com un aparcament lineal al propi carrer de Breda. Amb aquestes 
premisses, l’enginyeria treballarà l’avantprojecte que el Consell  haurà de validar abans 
de la definitiva redacció del projecte executiu. 
 

 Consultori mèdic: és en procés la redacció de la memòria tècnica per a la licitació de 
les obres d’adequació. Es preveu que s’iniciïn a finals d’any.  
En aquest context, es planteja que l’Ajuntament habiliti un servei de desplaçaments al 
CAP de Gualba, mentre no s’obri el nou consultori. Es coincideix en la inviabilitat de la 
proposta.  
 

 La presidenta explica que ha rebut propostes de desplaçar l’àrea de contenidors que hi 
ha al costa de l’escola, al carrer de Montnegre, adduint que resta visibilitat al pas de 
vianants que hi ha a tocar. Es valorar demanar que es desplaci lleument l’àrea. 
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 Pistes de petanca sense ús: s’explica que l’entitat que feia ús de les pistes de 
petanca s’ha dissolt. En aquest context es planteja repensar-ne els usos. Sorgeixen 
diverses propostes per adequar l’espai: 
 

*Vincular l’espai al camp de Futbol 
*Ubicar-hi un parc i àrea d’activitat física per a gent gran 
*Ubicar-hi un parc de Calistènia 
 

Majoritàriament s’estima adient destinar una part al camp de Futbol i una altra a les 
altres funcions. Cal no obstant valorar-ne pros i contres en detall, abans de 
materialitzar-ho.  
 

5.Precs i preguntes: 
 

 Es demana posar ampliar el nombre de bancs, papereres i rètols antideposicions de 
gossos al camí Ral i als accessos del pas subterrani de l’estació. 
 

 Es mostra certa inquietud per sobre la presència de joves al costat de l’església i als 
Safaretjos i es genera un cert debat sobre les diverses visions al respecte i sobre quin 
perfil fa ús dels espais i l’efecte real sobre la convivència. Del debat sembla sorgir-ne 
una matisació de la visió, que rebaixa la inquietud. Es proposa alguna mesura pels 
Safaretjos: posar-hi un boulder petit; habilitar l’espai com a parc infantil... No se’n 
concreta cap, tanmateix. 
 

 Es pregunta per l’obertura de les pistes esportives i s’informa que s’està treballant per 
fer-ho possible en breu i que segurament serà tant entre setmana com en cap de 
setmana. L’essencial es garantir la netedat i condícia de l’espai, especialment pel fet 
que és pati d’escola. 
 

 El Sr. Josep Puigdefàbregas, expressa la seva inquietud per les dificultats de 
finançament del CE la Batllòria, que pot comprometre, al seu parer, la continuïtat de 
l’entitat. La presidenta explica que enguany les subvencions de l’Ajuntament seran en 
règim de concurrència competitiva i, estima que aquest fet aportarà avantatge al Club, 
atès el bon treball que està realitzant. 
 
El Sr, Puigdefàbregas continua la seva intervenció formulant al Consell la hipòtesi de 
dotar la Batllòria d’un estatut especials, que li permetés disposar de més serveis. 
Admet que en els darrers anys hi ha hagut moltes millores en equipaments i serveis, 
però estima que encara queda molt per fer. Posa com exemple, la possibilitat 
d’abaratir/subvencionar els desplaçaments.  
 
El Dídac Heredia intervé per expressar la seva satisfacció per la qualitat de vida i 
serveis de la Batllòria.  
 
En aquest moment, una bona part de membres del Consell mostren la intenció implícita 
de finalitzar la sessió i la presidenta aixeca la sessió quan són les 21.15 hores. 
 

Els punts 3. Proposta de butlletí del Consell i  4.Ponència de la Batllòria, previstos a l’ordre del 
dia, resten per tractar en properes sessions, atès s’ha volgut prioritzar altres aspectes no 
previstos. 
 
 
La presidenta       Per la secretaria 
 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 
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